
 

 

Notulen Portefeuillehoudersoverleg  

Fysiek Domein Ruimte & Mobiliteit 

Datum 03-10-2024 

Tijd 9:30 - 11:35 

Locatie Regiokantoor, Burgemeester de Bordesstraat 80, Bussum, 

Naarden|Muiderbergkamer (begane grond) 

Voorzitter 

Kenmerk 

Hugo Bellaart 
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 Genodigden 

Notulen: 

Aanwezig 

Blaricum: Annemarie Kennis, Frans Cornelis 

Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Mark Marshall, Hugo Bellaart 

(Voorzitter) 

Laren: Flip de Groot, Niels Rood 

Hilversum: Edwin Göbbels 

Huizen: Roland Boom, Fleur van der Kleij 

Wijdemeren: Els Kruijt, Gert Zagt 

Regio Gooi & Vechtstreek: Jacqueline Agricola, Bart van Manen, Rowena 

Kuijper, Germa Bakker, Saskia Bol, Joost Boermans (secretaris). 

Overige genodigden: Provincie Noord-Holland: Imre de Roo. 
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 Opening en vaststelling agenda 
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 Mededelingen 

Notulen: 

1. De voorzitter zal de vergadering i.v.m. een regulier MRA overleg 

iets eerder verlaten. Gert Zagt neemt dan het voorzitterschap 

over. 

2. Jacqueline Agricola wordt welkom geheten in haar nieuwe rol als 

directeur van de Regio (a.i.). 

3. Frans Cornelis verzoekt het onderzoek rondom de Quick wins in 

Blaricum het volgende overleg op de agenda te plaatsen. Blaricum 

zal daartoe een stuk aanleveren. 
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4. Els Kruijt geeft aan dat dit haar laatste ronde portefeuillehouders 

overleggen bij de regio is als wethouder van Wijdemeren. Op 24 

oktober zal de installatie van het nieuwe college plaatsvinden. 

Namens het PFHO spreekt de voorzitter dank uit voor haar inzet in 

Wijdemeren en voor de regio en wenst haar alle goeds toe. 

5. Bart van Manen is benoemd tot teamleider fysiek domein bij de 

Regio. Saskia Bol is de opvolger van Bart. Beide worden welkom 

geheten. 

6. Pilot houtbouw GNR: Bart van Manen geeft aan dat Built by Nature 

een netwerk en subsidiefonds is dat zich inzet om de 

transformatie van de houten bouwsector in Europa te versnellen. 

Namens de Regio is er door de uitvoerende partij Bouwtuin een 

subsidieaanvraag gedaan bij deze organisatie en er is bericht 

gekomen dat er 140.000 euro subsidie is toegekend. Er wordt een 

locatie gezocht voor de volgende stap in dit project, nl het 

realiseren van een tijdelijke en verplaatsbare proefwoning. Het 

PFHO spreekt haar waardering uit voor het binnenhalen van deze 

subsidie door de Regio. 
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 Notulen 

Besluit: 

1. De concept notulen d.d. 18-07-2024 ongewijzigd vaststellen. 

(2024-07-18_PFHO FD Ruimte & Mobiliteit_Notulen DOC-

24006525-1) 
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 Terugkoppeling bovenregionale overleggen 

Notulen: 

1. MRA - Platform Ruimte | Hugo Bellaart | 18 oktober is het 

volgende overleg. Hier staat de voorbereiding BOL en MIRT op de 

agenda. Zie ook agendapunt 7. 

2. MRA - Platform Mobiliteit| Edwin Göbbels | 17 oktober is het 

volgende overleg. Hier staat de voorbereiding BOL en MIRT op de 

agenda. Zie ook agendapunt 7. 

3. MRA - Bestuur: Hugo Bellaart | Het Proces van de MRA agenda 

wordt kort toegelicht. Alle raden wordt gevraagd de MRA agenda 

te bekrachtigen voor half december. De algemene vergadering zal 

de agenda vervolgens na bespreking vaststellen. Luister ook: 

Metropoolregio Actueel | Podcast on Spotify 

4. Overige bovenregionale overleggen. - Er wordt een 

terugkoppeling gegeven van de collegetour Mobiliteit d.d. 26 juli 

jl. Hierbij is vanuit Regio de vraag gesteld over vraag-gestuurd OV 

https://builtbn.org/
https://open.spotify.com/show/2CFgE1S6Zlk0XRGaL0fbzR
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en de mogelijkheden binnen de concessie eventueel in relatie tot 

de motie Bikkergelden (ook n.a.v. pilot lijn 5). Er wordt 

geconcludeerd dat maatwerk nodig is en dat er expertise vanuit 

regio en gemeenten ingebracht moet worden om hier opnieuw 

naar te kijken. 

5. Traject richting BOL en MIRT: - Rowena Kuijper 

(Programmacoördinator Ruimte en Landschap) geeft een 

toelichting op het Bestuurlijk Overleg Meerjarenprogramma 

Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT) en het Bestuurlijk 

Overleg Leefomgeving (BOL). Dat is een jaarlijks overleg waarin 

Rijk en de regio’s in Nederland afspraken over ruimtelijke 

vraagstukken kunnen agenderen. Bij de agenda zijn de stukken 

toegevoegd over de NOVEX MRA (Verstedelijkingsstrategie). 

Gesteld wordt dat het belangrijk is om de impactstudie A27/ A1 

te koppelen aan Verkenning A27. Er wordt afgesproken om -

voorbereid door de Regio- een informatiebrief naar de raden te 

sturen nadat het BO MIRT is geweest. Zie ook agendapunt 7. 
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 Inzet Bikkergelden 

Besluit: 

1. In te stemmen met inzetten van Bikkergelden voor financiering 

van bushaltes Gooise Meren en Wijdemeren mits: 1. Er geen 

andere provinciale subsidiepot is waaruit de aanleg van de haltes 

gefinancierd kan worden. 2. Het niet mogelijk is om de gelden 

vanuit de motie Bikker door te schuiven naar volgend jaar. 

Toelichting: 

• Bij de behandeling is o.a. opgemerkt dat, bij verdere 

ontwikkelingen rondom de inzet van de Bikkergelden, ook 

rekening gehouden dient te worden met regionale spreiding/ 

geografische verdeling in relatie tot de afschaling van het 

openbaar vervoer in sommige gemeenten. 

Notulen: 

• Germa Bakker (Regio projectleider Ruimte en Mobiliteit) geeft een 

toelichting op het voorstel. In het Provinciaal Verkeer en Vervoer 

Beraad (PVVB) d.d. 27 juni jl, is afgesproken dat de uitwerking van 

de bestedingen vanuit 'de Bikkergelden' worden voorgelegd aan 

de portefeuillehouders van de regio. Voor het punt rondom de 

aanleg van bushaltes ligt de uitwerking nu voor. Voorgesteld 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/ruimtelijke-ordening-en-gebiedsontwikkeling/meerjarenprogramma-infrastructuur-ruimte-en-transport-mirt
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/ruimtelijke-ordening-en-gebiedsontwikkeling/meerjarenprogramma-infrastructuur-ruimte-en-transport-mirt
https://www.metropoolregioamsterdam.nl/project/verstedelijkingsstrategie/
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wordt om de kosten voor de aanleg van de haltes in Gooise Meren 

en Wijdemeren eenmalig te dekken uit de Bikkergelden. De totale 

kosten voor Gooise Meren worden geschat op €585.000 en voor 

Wijdemeren op €450.000. Vanuit Provincie NH is aangegeven dat 

er geen ander subsidiebudget voor de bushaltes is. 

• Het PFHO bespreekt het voorstel waarbij wordt gesteld dat er op 

meerdere plekken nieuwe haltes nodig zijn. Het PFHO bespreekt 

de inzet van de Bikkergelden en hoe het laatste PVVB is verlopen. 

In dat overleg is een lijst opgesteld van z’n 10 punten. Deze lijst 

bestaat nog. Het PFHO bespreekt de besluitvorming en de rol en 

houding van de Provincie. Er leeft het beeld dat de afspraken 

anders waren dan de provincie nu stelt. Ook is er onduidelijkheid 

of de budgetten overgeheveld kunnen worden.  Als dat niet het 

geval is dan kan het PFHO zich vinden in de gevraagde 

beslispunten. Daarbij wordt ook het verzoek gedaan om goed te 

kijken naar een evenredige verdeling door de gemeenten.  

• Op 12 december is het eerstvolgende PVVB overleg met de 

Gedeputeerde en dan komt dit onderwerp op de agenda. 
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 Provinciaal Ruimtelijke Puzzel 

Besluit: 

1. Kennis te nemen van de provinciaal ruimtelijke puzzel en een RIB 

op te stellen. 

Notulen: 

• Toelichting: Provinciale Staten hebben het Ruimtelijk voorstel en 

de startnotitie ‘Regie op de Ruimte’ vastgesteld tijdens de PS 

vergadering van 30 september. Het Ruimtelijk voorstel beschrijft 

de ruimtelijke vraagstukken die ontstaan als alle ruimteclaims in 

de provincie bij elkaar worden gelegd. Met deze vraagstukken 

gaat de provincie aan de slag in het vervolgtraject ‘Regie op de 

Ruimte’. Alle ingediende moties en amendementen werden 

verworpen. De Formele inspraakmomenten blijven overeind. 

10  Onderzoeksvoorstel Impact studie A27 - A1 

Besluit: 
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1. Kennis te nemen van bijgevoegd onderzoeksvoorstel (opgesteld 

door VINU) 

2. Bevestigen van het belang van dit onderzoek, parallel uit te voeren 

aan de eventuele Verkenning A27 

3. De onderzoeksopzet bij de komende notulen toe te voegen. 

Notulen: 

• Toelichting: Vanuit de regio Gooi en Vechtstreek wordt 

geconstateerd dat in omliggende regio’s forse 

woningbouwontwikkelingen gepland is. In de provincie Flevoland 

gaat het om 120.000 woningen en in de regio Utrecht/Amersfoort 

om 110.000 woningen. Voor beide plannen is geen cumulatief 

onderzoek beschikbaar, terwijl dit extra belasting oplevert voor de 

A27/ A1 als verbindende schakel. Voor de regio zijn dit cruciale 

aders in het netwerk en de bereikbaarheid van de regio komt 

hiermee verder onder druk te staan. In overleg met de 

programmamanagers van Samen Bouwen aan Bereikbaarheid 

(Sbabs), is afgesproken om een onderzoeksvoorstel te schrijven 

om een impactstudie uit te voeren. 

• Het PFHO spreekt brede steun en het belang vanuit regio GV uit 

om dit ook in te brengen in platform mobiliteit. 
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 Actualisatie vertegenwoordiging regionale overleggen fysiek domein 

Besluit: 

1. Kennisnemen van de actualisatie van bestuurlijke 

vertegenwoordigingen vanuit het portefeuillehoudersoverleg fysiek 

domein. 

2. Kennisnemen van de actualisatie bestuurlijke trekkerschappen in het 

kader van het uitvoeringsprogramma fysiek domein 2022-2026. 

3. De wijzigingen n.a.v. de besluiten in het PFHO d.d. 3-10-24 door te 

voeren en de komende wijzigingen n.a.v. de coalitievorming in 

Wijdemeren eind oktober door de Regio te laten verwerken. 
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 Rondvraag 
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 Sluiting PFHO Ruimte & Mobiliteit 

 

 

 

 

 

https://www.samenbouwenaanbereikbaarheid.nl/
https://www.samenbouwenaanbereikbaarheid.nl/
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 Opening gemeenschappelijk deel  

PFHO Ruimte & Mobiliteit en PFHO Bouwen & Wonen 
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 Sluiting gemeenschappelijk deel  

PFHO Ruimte & Mobiliteit en PFHO Bouwen & Wonen 

 

 


